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VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2014/2015 
 

Styrelsen för Åmots viltvårdsområdesförening får härmed avge 
verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2014/2015. 
 
Styrelsen har bestått av Jan Wiklund, ordförande, Mats Lindahl, vice 
ordförande, Gun-Britt Johansson, sekreterare, Torgny Nilsson, kassör och 
Tomas Olsson, ledamot. 

 
Avskjutningen skedde enligt ordinarie jaktstämmas inriktningsbeslut att av de 
skjutna djuren ska minst 50 % vara kalv och att kalv skulle fällas innan några 
vuxna djur fick fällas. Detta innebar att inga djur kunde fällas under 2014 års 
jakt eftersom andelen kalv i älgbeståndet var synnerligen liten.  
 
Åmots VVO uppfyller idag inte minikravet för att vara ett eget 
älgskötselområde eftersom en årlig avskjutning om minst 10 vuxna älgar inte 
är möjligt. Alternativen är att bilda ett licensområde eller att ansluta vårt 
område till något av de kringliggande älgskötselområdena. Eftersom 
alternativet licensområde inte är speciellt attraktivt, har styrelsen fört 
diskussioner med närliggande områden om en anslutning. Som resultat av 
dessa diskussioner tog styrelsen ett interimbeslut att ansluta Åmots vvo till 
Mangskogs ÄSO.  
 
Under året har ett nytt kök monterats i samlingslokalen. 

 
För föreningens ekonomiska ställning hänvisas till resultat- och 
balansräkningen. 
 
Åmot i augusti 2015 
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